

FORM 25

**APPOINTMENT OF ATTORNEY FOR
SERVICE OR CHANGE OF ATTORNEY FOR SERVICE
EXTRA-PROVINCIAL
CORPORATION**

**Subsection 196(2) or
Subsections 203(1) and (3)**

1 - Name of Extra-Provincial Corporation		2 - Extra-Provincial Corporation Number
		3 - <input type="checkbox"/> First Attorney <input type="checkbox"/> Change
4 - Address of registered office		
5 - Mailing address (if different from registered office)		
6 - The above-mentioned corporation has appointed _____ as the corporation's attorney for service in New Brunswick. All legal steps have been taken to effect the said appointment in the jurisdiction of incorporation and that person has consented to act as attorney for service, and is authorized to accept on behalf of the corporation service of process and any notices required to be served on the corporation in New Brunswick.		
7 - Mailing address of attorney for service		
8 - Name and address of previous attorney for service (if applicable)		
Date	Signature	Description of office

FORMULE 25

**NOMINATION DU PROCUREUR POUR FIN DE
SIGNIFICATION OU CHANGEMENT DE
PROCUREUR POUR FIN DE SIGNIFICATION
CORPORATION EXTRAPROVINCIALE**

**Paragraphe 196(2) ou
Paragraphes 203(1) et (3)**

1 - Raison sociale de la corporation extraprovinciale		2 - Numéro de la corporation extraprovinciale
		3 - <input type="checkbox"/> Premier procureur <input type="checkbox"/> Changement
4 - Adresse du bureau enregistré		
5 - Adresse postale (si différente de celle du bureau enregistré)		
6 - La corporation mentionnée ci-dessus a nommé _____ en qualité de procureur pour fin de signification de la corporation au Nouveau-Brunswick. Toutes mesures légales ont été prises en vue d'effectuer ladite nomination sous le régime de l'autorité législative en vertu de laquelle la constitution en corporation a été réalisée; la personne ainsi nommée a consenti à agir à ce titre et elle est autorisée à accepter au nom de la corporation tout acte de procédure et tout avis dont la signification est requise à l'égard de la corporation au Nouveau-Brunswick.		
7 - Adresse postale du procureur pour fin de signification		
8 - Nom et adresse du précédent procureur pour fin signification		
Date	Signature	Fonction